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PROTOKÓŁ 0012.10.10.2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 17 października  2019 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 13.50– 14.10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Andrzej 
Matusiak– usprawiedliwieni.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok,  
4. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 

 Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 20 września 2019 r,  
 

5. Kontrola realizacji wniosków Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój przez 
Prezydenta Miasta za okres od 2016-09.2019 – ustalenie zespołu 
kontrolnego.  

6. Podsumowanie kontroli: 
 zmiana koryta rzeki w Ruptawie, 
 zamówienie w 2015 roku nowej oficjalnej strony internetowej 

Miasta, 
 Rozlicznie projektu z dziedziny kultury za 2018 rok 

 
7. Wolne głosy i wnioski 
8. Przyjęcie protokołu z 19 września 2019 r.  
9. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – 
Mirosław Kolb. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Podatki i opłaty lokalne: 

 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - 

Dariusz Holesz.  

Janusz Ogiegło 
 -  Ile  podwyżka w stosunku do tego co było w roku bieżącym przyniesie  
środków finansowych? 
 
Dariusz Holesz 
 - 656 tys. zł będzie więcej.  
 
Stefan Woźniak 
 - Jak kształtuje się wysokość stawek podatku od środków transportowych? 
 
Dariusz Holesz 
 - Wysokość podatku od środków transportowych pozostaje na tym samym 
poziomie.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –  

0. 
 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - 

Dariusz Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - 

Dariusz Holesz.  

Mirosław Kolb 
 - Kiedy planowane jest przeniesienie Powiatowego Urzędu Pracy do budynku 
PEC? 
 
Dariusz Holesz 
 - Projekt jest na ukończeniu. W przyszłym roku będą przetargi.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0  

 

 Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 20 września 2019 r,  

Komisja przyjęła odpowiedź do wiadomości.  

Ad. 5 

Kontrola realizacji wniosków Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój przez 
Prezydenta Miasta za okres od 2016-09.2019 – ustalenie zespołu 
kontrolnego.  
 
Komisja ustaliła, iż w/w temat zostanie przeniesiony na  miesiąc listopad.  
 
 
Ad. 6 
Podsumowanie kontroli: 

 zmiana koryta rzeki w Ruptawie, 
 zamówienie w 2015 roku nowej oficjalnej strony internetowej 

Miasta, 
 Rozlicznie projektu z dziedziny kultury za 2018 rok 

 
Komisja ustaliła, iż w/w temat zostanie przeniesiony na  miesiąc listopad.  
 
Ad. 7 
 
Wolne głosy i wnioski  
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
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Ad. 8 
 
Przyjęcie protokołu z 19 września 2019 r.  
 
Protokół został przyjęty głosami: za - 3, przeciw – 0, wstrzymujących się 
- 0 
 
Ad. 9 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Mirosław Kolb podziękował 
wszystkim za przybycie po czym zakończył posiedzenie.  

 
 
 
Protokołowała       Zastępca  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Monika Dulewicz           Mirosław Kolb 
 
 

 

 


